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ANDØY KOMMUNE 

  

 

Møteprotokoll 
for 

Kommunestyret 
 
 
Møtedato: 15.03.2024 Møtetid: Kl. 10:00 - 13:00 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: Workshop 1 om KPS 

 
 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Judith Aarstein Johansen AP 
Stein-Håkon Eilertsen AP 
Tone E. Helgesen 
Neergaard 

AP 

Halvar Rønneberg FRP 
Karl Øyvind Bråten FRP 
Andrea Strand Blikeng H 
Johannes Kristen 
Benjaminsen 

H 

Odd Steinar Haugen H 
Malin T. Abrahamsen MDG 
Knut Nordmo SP 
Lill Pettersen SP 
John Helmersen SV 
Rebecca Dreyer-Eriksen SV 

 
Forfall meldt fra følgende 
medl 

Parti Følgende 
varamedl. møtte 

Parti 

Bjørn-Roger Steen AP Ikke møtt   
Kjell-Are Johansen AP Einar Åbergsjord AP 
Line Enid Ernestussen AP Ingen vara 

tilgjengelig 
  

Thomas Pareli Seines AP Charlotte Heimtoft 
Lassesen 

AP 

Tommy Lyngra Søberg AP Edel Kristin Brox 
Lyngra-Søberg 

AP 

Jonni H. Solsvik H Ingvill Eliassen H 
Matz Abrahamsen H Kate Eliassen H 
Torfinn Bø SP Ikke møtt   
Jitse Jonathan Buitink SV Magnar Elling 

Svandal 
SV 

Gard Lehne Borch 
Michalsen 

V Kristine Lauritzen V 
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Møteleder:  Judith A. Johansen 
  
Utlevert i møtet:  

 
 
Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
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Referat fra Workshop 1 om kommuneplanens 
samfunnsdel 
 
 
 
Grunnet fravær fra ordfører og varaordfører ble det valgt en setteordfører som ledet 
møtet. Judith A. Johansen (AP) ble enstemmig valgt til setteordfører. 
 
Det ble bedt om at innkallingen til workshopene i fremtiden gjenspeiler avsatt 
møtetid, som i henhold til vedtak om møteplan er 3 timer.  
 
 
Del 1 – Kunnskapsgrunnlaget 
 
Robert Svendsen introduserte kunnskapsgrunnlaget og orienterte om hva dette 
består av. Han viste til at alle kan finne informasjon om kunnskapsgrunnlaget på 
nettsiden til Andøy kommune:  
 
https://www.andoy.kommune.no/politikk/kommunestyret/planer/kommuneplaner/samf
unnsutvikling/kunnskapsgrunnlaget-for-andoy-kommunes-planstrategi-og-
samfunnsdelen-2024-2034.6560.aspx 
  
Robert Svendsen fortalte videre at presentasjoner og oppsummering av innspill som 
de folkevalgte gir i workshopen også vil bli lagt på nettsiden: 
 
https://www.andoy.kommune.no/politikk/kommunestyret/planer/kommuneplaner/samf
unnsutvikling/arbeidsverksted-1-samfunnsdelen-og-planstrategien-15-mars-2024-
kommunestyret.6578.aspx  
 
Etter gjennomgangen åpnet Svendsen for spørsmål og svar. Følgende spørsmål ble 
stilt: 
 

• Kommunestyret ba om at det ble gjort et arbeid fra administrasjonen på å 
innlemme pensjonsreformen som en del av kunnskapsgrunnlaget. 

• Det ble stilt spørsmål om boligsosiale handlinger. Robert svarte at det pågår et 
planarbeid og at prosjektleder for boligsosial handlingsplan, Torunn Festøy, vil 
komme tilbake i en annen workshop og presentere kunnskapsgrunnlaget og 
arbeidet med denne planen. 

• Kommunestyret etterspurte mer informasjon om folkehelseprofilene, særlig 
innenfor utenforskap. Det ble opplyst om at folkehelseprofilene og 
ungdataundersøkelsen ikke hensyntar at ungdom har digitale møteplasser 
som kan kompensere for fysiske. Det ble trukket frem at dette er viktig for 
spesielt gutters psykiske helse. 

 
Del 2 – Gruppearbeid v/Erik Plathe, Asplan Viak 
 
Erik Plathe presenterte gruppearbeidet. Formålet var at kommunestyret skulle få 
muligheten til å gi innspill på hva de mener er de viktigste utviklingstrekkene; hva de 
er overrasket over, nysgjerrig på og hva de mener mangler i kunnskapsgrunnlaget 
som administrasjonen må komme tilbake med flere detaljer om. En oppsummering i 

https://www.andoy.kommune.no/politikk/kommunestyret/planer/kommuneplaner/samfunnsutvikling/kunnskapsgrunnlaget-for-andoy-kommunes-planstrategi-og-samfunnsdelen-2024-2034.6560.aspx
https://www.andoy.kommune.no/politikk/kommunestyret/planer/kommuneplaner/samfunnsutvikling/kunnskapsgrunnlaget-for-andoy-kommunes-planstrategi-og-samfunnsdelen-2024-2034.6560.aspx
https://www.andoy.kommune.no/politikk/kommunestyret/planer/kommuneplaner/samfunnsutvikling/kunnskapsgrunnlaget-for-andoy-kommunes-planstrategi-og-samfunnsdelen-2024-2034.6560.aspx
https://www.andoy.kommune.no/politikk/kommunestyret/planer/kommuneplaner/samfunnsutvikling/arbeidsverksted-1-samfunnsdelen-og-planstrategien-15-mars-2024-kommunestyret.6578.aspx
https://www.andoy.kommune.no/politikk/kommunestyret/planer/kommuneplaner/samfunnsutvikling/arbeidsverksted-1-samfunnsdelen-og-planstrategien-15-mars-2024-kommunestyret.6578.aspx
https://www.andoy.kommune.no/politikk/kommunestyret/planer/kommuneplaner/samfunnsutvikling/arbeidsverksted-1-samfunnsdelen-og-planstrategien-15-mars-2024-kommunestyret.6578.aspx
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detalj finnes her: https://www.andoy.kommune.no/_f/p1/i3d2c1cd1-4b47-4e42-b865-
752ac2eb0405/gruppeoppgave-ws-1.pdf  
 
 
Overrasket over Nysgjerrig på Mangler 
 

- God score på 
omsorg. Det ble bedt 
om en vurdering av 
dette. 

- Kontinuiteten i barn 
og unges 
utfordringer. 
Hvordan henger de 
forskjellige faktorene 
i 
kunnskapsgrunnlage
t sammen? 

- Hvor bra 
datagrunnlaget er. 

- Kompetanseproblem
er nasjonalt, vi må 
utnytte det vi 
allerede har. 

- Vi må ha en mer 
helhetlig tankegang. 

- At få pendler ut av 
kommunen. 

- Stor forskjell fra oss 
og andre 
fraflyttingskommuner 
på boligfeltet. 

- God på 
omsorgstjenester, 
samtidig som vi har 
mange overliggere. 

 
- Muligheter og 

begrensninger i 
kommunen. 
Inntektssystem, gripe 
muligheter og om 
kommunestyret tar de 
rette valgene og 
konsekvensene av 
dette. 

- Årsakene til fraflytting 
i gruppen 15-25 år og 
kompleksiteten i 
dette. 

- Hva gjør vi på 
boligsiden? 

- Er det mye pendling 
inn til kommunen? 

- Hvorfor er vi dårlige 
på 
kommunehelsetjenest
er og årsaker til dette. 

- Hvordan skal vi 
kommunisere ut til 
folk at vi ønsker to 
sentrum? 

 
- Boliger 
- Møteplasser 

for voksne og 
unge. 

- Mangel på 
fokus på 
bolyst. 

- Hvorfor flytter 
forskjellige 
aldergrupper, 
se på 
utdanningstilbu
d og 
lærlingplasser.  

- Utenforskap 
blant unge. 

- Usikkerhet hos 
jenter. 

- Mangler i 
fritidstilbud, for 
få alternativer 
til idrett? 

- Blilyst 
- Arbeidsevne 

og sosial 
deltakelse 
blant eldre. 

 
 
I neste bolk ble de folkevalgte bedt om å vurdere visjonen «Sammen skaper vi 
framtid i Andøy» og om det er en god visjon eller ikke. Tilbakemeldingene var: 
 

- Det er en god visjon fordi den understreker «sammen». Vi blir mer avhengig 
av å jobbe sammen for å løse oppgaver i framtiden. Man kan ikke klage hvis 
man ikke bidrar. 

- God visjon med forbehold om at vi også husker på det vi allerede har, ikke 
bare fokuserer på fremtiden. 

- Visjonen er god, men den må fylles med innhold, kommuniseres til 
innbyggerne. Det er viktig at den også bli implementert i befolkningen. 

- Visjonen er ikke god. Den sier noe om prosess, men ingenting om idealtilstand 
eller hvor vi skal. Nytt forslag vil være «Et bedre Andøy for alle». Det er viktig 
å forklare en visjon.  

https://www.andoy.kommune.no/_f/p1/i3d2c1cd1-4b47-4e42-b865-752ac2eb0405/gruppeoppgave-ws-1.pdf
https://www.andoy.kommune.no/_f/p1/i3d2c1cd1-4b47-4e42-b865-752ac2eb0405/gruppeoppgave-ws-1.pdf
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- Visjonen er grei, men vi må spille på lag. Næringsliv, bygdene og sentrumene. 
Vi må spille på hverandres styrker, bruke regionale nettverk og se helheten. 

 
I siste bolk ble de folkevalgte bedt om å skrive ned 3-5 satsingsområder som skal ha 
prioritet i kommunestyreperioden og begrunne hvorfor de er viktige. Under finner du 
en ordsky som oppsummerer emnene de folkevalgte diskuterte: 
 

 
 
 


